



PEJABAT KESIHATAN DAERAH JELI
17600 JELI
KELANTAN

Di Anugerah Pensijilan MS ISO9001:2008
Oleh SIRIM QAS INTERNATIONAL Sdn. Bhd.
2013-2016
No Pendaftaran: MY-AR 3324



TEL: 09-9440333
FAX: 09-9440275
pkdj@moh.gov.my

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor tempatan (**keutamaan Daerah Jeli**) yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) dan mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) di bawah gred pendaftaran, kategori dan pengkhususan bidang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja seperti berikut:

NO. & TAJUK SEBUTHARGA	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN BOLEH DI PEROLEHI	KOD BIDANG	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
PKJ/KEL/SH/06/2017 (BAKAS) TAWARAN BAGI KERJA-KERJA MEMBEKAL DAN MENGHANTAR TERMASUK MEMASANG ,TAPPING/KERJA-KERJA PAIP LUAR DAN MENYIAPKAN SAMBUNGAN AKSB SECARA"PAKEJ" SUBSIDI KKM DI DAERAH JELI SEBANYAK 10 UNIT TAHUN 2017	UNIT PENTADBIRAN PKD JELI 21 Jun 2017 (RABU) pada waktu pejabat sahaja	GRED : G1 KATEGORI : B PENGKHUSUSAN: B10	21 Jun 2017 (RABU) PUKUL 9.00 PAGI TEMPAT: BILIK MESYUARA T CENDANA LAWATAN TAPAK ADALAH WAJIB	28 Jun 2017 (RABU) PADA JAM 12 TENGAHARI SEBUTHARGA YANG LEWAT DITERIMA TIDAK AKAN DILAYAN

1. Dokumen sebutharga boleh diperolehi pada hari taklimat.
2. Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang sah sahaja.
3. Syarikat/kontraktor yang ingin menyertai sebutharga tersebut dikehendaki membawa bersama Sijil Perakuan Pendaftaran (ASAL), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (ASAL) berdaftar di dalam kod bidang berkaitan dan Sijil Taraf Bumiputera (ASAL) serta memberi satu salinan fotostat sijil (tidak dikembalikan) bagi tujuan pengesahan pendaftaran dan lawatan tapak. (Hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak / taklimat sebut harga. Kontraktor / syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK)

4. Semua dokumen sebutharga hendaklah diisi dengan lengkap dan dilakri serta ditulis Tajuk Sebut harga dan No Sebut harga pada penjuru atas sebelah kiri sampul surat. Kegagalan mencatatkan Nombor Sebutharga akan menyebabkan sebutharga tidak akan dipertimbangkan.
5. Dokumen sebutharga hendaklah dialamatkan dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga seperti berikut:-

**Pegawai Kesihatan Daerah
Pejabat Kesihatan Daerah Jeli
17600 Jeli
Kelantan.**

Pejabat Kesihatan Daerah Jeli tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang kelewatan atau kehilangan mana-mana tawaran yang dikemukakan melalui pos. Sebutharga yang lewat tidak akan dipertimbangkan.

6. Pejabat Kesihatan Daerah Jeli tidak terikat untuk menerima mana-mana tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberikan apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran sebutharga.

t.t

.....
(DR AHMAD SYAARANI BIN YASIN)

No. Pendaftaran Penuh MPM 34463

Pakar Perubatan Kesihatan Awam

Pegawai Kesihatan Daerah Jeli

Pejabat Kesihatan Daerah jeli

17600 Jeli, Kelantan

Tarikh: 15 Jun 2017

S.K : Unit ICT,JKNK – Kerjasama pihak tuan adalah dipohon untuk mengiklankan kenyataan tawaran sebutharga di Laman Web JKNK pada 15 Jun 2017